
Protokoll fört vid styrelsesammanträde 
för Storsjöns Segelsällskap. 
Datum: 080204 
Plats: Klubbhuset. 

 
 

Närvarande:  Barry Smith, Sven Wahlström,  Mi-
chael Heen, Göran Fürstenberg, Olle Tärnström, 
Stickan Hedblom, Monica Netzler.   
 

 
§1 Michael Heen öppnade styrelsesammanträdet. 
  
 
§2 Genomgång av föregående protokoll. 
 Rättelse: Segelbåtensdag är 7-8 juni. I övrigt godkändes protokollet 
 och lades till handlingarna. 
 
 
§3 Ekonomi 

Sven rapporterade ränteintäkter som är bättre än väntat. I övrigt inga större änd-
ringar i ekonomin. 

 
 
§4 Post 
 Kallelsen till årsmöte för Östersunds idrottsråd samt styrelseprotokoll från 

MNSF har inkommit, i övrigt mest reklam..  
 
 
§5 Rapporter 
   
  Nya varvet 

Ansökan om diversa bidrag är skickat till kommunen. En kopia arkiveras 
hos sekreteraren. Total investering beräknas till 2,5 Msek.  

 
      

 Jolle 
Monica presenterade förslag till finansiering av 2st RS Feva båtar, total kostna-
den c:a 100000:-. Förslaget bygger på möjligheten att få upp till 50% i bidrag 
från idrottslyftet samt följande: 

• Träningsavgift 500:-/säsong 
• Hyra för båtar 300:-/säsong 
• Brygghyra för privata båtar 200:-/säsong 
Dessa avgifter beräknas inbringa 15000:-/år. Dessutom har 3 personer börjat 
arbeta ned ett sponsrings paket till företag. 

 
Styrelsen beslutade att ge Monica i uppdrag att ansöka om bidrag och förutsatt 
att bidraget beviljas avser styrelsen att godkänna investeringen.    

 
 

Kölbåt 
Inget speciellt att rapportera. 
  
 
 
 
 



 
 
Anläggning 
Asbjörn har skrivit ett yttrande till kommunen där klubben ställer sig positivt till 
förslaget på översiktsplan för Västra Frösön och som omfattar även F4 båt-
klubbs område. En kopia på planen samt konsekvens beskring arkiveras hos sek-
reteraren.  
 
 
Webbmaster 
Inget att rapportera.  
 
 
Ceremoni 
Inget rapporterades. 

 
 
§6 Övriga Frågor 
 Detaljerna kring den tidigare nämnd sponsringspaket presenterades av Michael. 
 Det diskuterades även framtagning av en logga till Segelbåtensdag. Göran 
 Fürstenberg får i uppdrag att arbetar vidare med detta. 
 

      
§7 Kvarstående frågor 

• Logga till Segelbåtensdag. 
 

 
§8 Tagna beslut  

• Klubben ansöker om bidrag till ev. investering i 2st RS Feva båtar.  
 
 

§9 Avslutning. 
Ordförande avslutade sammanträdet och tackade Stickan för fikat. Monica fick 
äran att ansvara för fika vid nästa styrelsesammanträde den 3 mars på klubbhu-
set.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 __________________  __________________ 
 Michael Heen  Barry Smith 

Ordförande   Sekreterare 
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